
Van: arie blokker <arie.blokker@ziggo.nl>  
Verzonden: donderdag 23 mei 2024 10:31 
Aan: College Hollands Kroon <College@hollandskroon.nl>; griffie <griffie@hollandskroon.nl> 
CC: Lars Ruiter (OHK) <LarsRuiter@hollandskroon.nl>; arjan.indermaur@trioworld.com 
Onderwerp: geluiden uit de buitenwereld 

 
Geacht college,  
   
Nog even een kort en krachtig geluid van mijn kant over het reilen en zeilen in de oude 
Wieringermeerpolder, vooral Middenmeer en Wieringerwerf.  
Na de info avond hier in Wieringerwerf eerder deze maand onder regie van het COA en de 
gemeente olv burgemeester van Dam moet u toch een en ander heel duidelijk zijn geworden 
over de sentimenten zoals deze in de Wieringermeer leven.  
Op zich jammer dat niet de gehele raad en het gehele college aanwezig was maar zeker 
mevr v Dam moet toch goed begrepen hebben dat de honderden aanwezigen schoon 
genoeg hebben van het wel en wee in de gemeente Hollands Kroon en zich zwaar 
achtergesteld voelen tov de rest van deze gemeente met name Anna Paulowna.  
En inderdaad na de windmolens (in het bos zelfs) de datacenters, de vuilstort en de vele vele 
honderden arbeidsmigranten tbv de enorme kassen en zuidelijker gelegen delen van de 
provincie waar huisvesting waarschijnlijk duurder, en dan ook nog de jarenlange 
verpaupering van de  dorpen, vooral Wwerf en Mmeer, zijn de inwoners hier klaar met deze 
gemeente en haar (zeker voormalige) bewindvoerders.  
En nog blijkt de koek niet op te zijn, nog 100 vluchtelingen in vd Valk maar ook nog 
inspannen om nog meer arbeidsmigranten te huisvesten op oa de Robbenplaat en 
Middenmeer Industrieweg ?? en voor welke bedrijven komen deze mensen, lekker goedkoop 
hier huisvesten en in Lelystad werken ?ondanks dat de provincie dit voor de duur van 20 jaar 
al afgewezen had duidt er op dat u in dit geval weinig met de inwoners op heeft.  
De bewuste info avond moet ook mevr van Dam met streeds roder wordend hoofd toch goed 
begrepen hebben dat de inwoners hier zeer ontevreden zijn met alles wat men hier heeft 
gepresteerd, zeker destijds olv dhr Meskers die helemaal niets met de inwoners op had, 
trouw ondersteund door mevr v Dam zeker wat betreft de datacenters met alles er op en er 
aan.  
De bewuste info avond, gepresenteerd door een stoeipoes uit Haarlem, die het idee had dat 
ze met een klas schoolkinderen te maken had was ook een drama, op zich een goed iniatief 
met totaal geen effect op deze manier, ondergetekende heeft anderhalf uur met zijn vinger 
omhoog gezeten maar kennelijk was het team van tevoren ingelicht dat ik niet aan het 
woord mocht komen, god zij dank hebben de andere 300 inwoners wel duidelijk kunnen 
maken dat ze klaar zijn met Hollands Kroon, en wat een slap excuus dat de raad niet 
geinformeerd is vanwege weinig info, en dat terwijl dit al vanaf Maart speelde...  
Kortom ik heb het gehad hier, en zal u na deze mail niet meer lastig vallen, als ik uit deze 
gemeente kan vertrekken op een nette manier zal ik het zeker niet laten, maar zo eenvoudig 
is dat niet en anders zal ik de toestand zoals die is accepteren.  
U hoeft met mij ook geen contact te zoeken, begrip kreeg ik uit eerdere gesprekken genoeg, 
met Nawijn, Theo Groot, Robert Leever maar veel leverde dat verder niet op, en dus kan ik 
de materie beter helemaal loslaten.  
Het zou u sieren om nogmaals contact op te nemen met de omwonenden van de 
Robbenplaat die al tijden in het ongewisse verkeren over de 200 arbeidsmigranten die u daar 
toch kennelijk wel wil stallen, deze mensen maken zich werkelijk zorgen over hun 
leefomgeving.  
Zo ook de memo met uitgangspunten van Robert Leever in wie ik wel vertrouwen had, maar 
echt zo romantisch over integratie enz enz het staat er prachtig maar de realiteit is de laatste 



jaren wel anders gebleken, met al deze mensen om ons heen en dan ook nog de 
statushouders voelen veel mensen zich hier een vreemde in eigen land...  
   
1 compliment wil ik u wel geven en dat is wat betreft het aangezicht van de dorpen, dat gaat 
god zijn dank de goede kant op, ik hoop dat vooral de eigen jeugd en ouderen hier van 
kunnen profiteren en dat er niet nog meer prio wordt gegeven aan derden.......  
En inderdaad dat u zich verzet tegen plan Buitendijk met zonnepanelen in het Ijsselmeer tbv 
stroomvoorziening Lelystad kan ik ook waarderen.  
   
ik wens u sterkte, van mij heeft u geen last meer, dat trek ik niet meer als inwoner die t 
goed voor heeft met zijn leefomgeving  
   
vr gr Arie Blokker  

 


